

Title (en)
Conveying device.

Title (de)
Fördervorrichtung.

Title (fr)
Dispositif de transport.

Publication
EP 0180706 A2 19860514 (DE)

Application
EP 85105211 A 19850429

Priority
IT 361884 A 19841107

Abstract (en)

Conveyor means which can be equipped for carrying out various sequences of predetermined technological operations, while even after modification of the operating speed, the quantities of fluids supplied or introduced into the inside of each of the continuously passing containers (13) remain constant. The position of the conveying element (9) in comparison with the container transport table (44) located at a level remaining constant relative to the floor, can be adjusted depending on the level of the body of the container (13), in order to enable the contents of containers (13) located at different levels to be detected, removed and transported, without having to change the position and the format of the plurality of gripping elements (10). <IMAGE>

Abstract (de)

Fördervorrichtung, die zur Ausführung verschiedener Abfolgen von vorherbestimmten technologischen Arbeitsgängen ausrüstbar ist, wobei auch bei Änderung der Betriebsgeschwindigkeit die Mengen der herangeführten bzw. ins Innere jedes kontinuierlich vorbeilaufenden Behälters (13) eingeführten Fluide konstant bleiben. Die Lage des Förderelementes (9) im Vergleich zu den Behältertransporttischen (44), die sich auf einer in bezug auf den Boden festen Höhe befinden, ist in Abhängigkeit von der Höhe des Körpers der Behälter (13) einstellbar, um Vorräte von Behältern (13) verschiedener Höhe erfassen, entnehmen und befördern zu können, ohne die Lage und das Format der Vielzahl der Greiforgane (10) verändern zu müssen.

IPC 1-7
B67C 1/047; B67C 1/16

IPC 8 full level
B08B 9/32 (2006.01); **B08B 9/42** (2006.01)

CPC (source: EP)
B08B 9/32 (2013.01); **B08B 9/426** (2013.01)

Cited by
EP0636427A1; EP0634230A1; FR2710561A1; US5467790A; DE3605640A1; NL9201830A; BE1007176A3; WO2010046072A1; WO9509699A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0180706 A2 19860514; EP 0180706 A3 19870909; DE 8513938 U1 19850822; IT 1214795 B 19900118; IT 8403618 A0 19841107

DOCDB simple family (application)
EP 85105211 A 19850429; DE 8513938 U 19850510; IT 361884 A 19841107